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PROTOKÓŁ Nr22/1/2010 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty  

odbytego w dniu 20.01.2010r. 
 

 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.13.00 
 

 Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Jarosław Lasota – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu na 2010r., 
b) trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej, 
c) uchwalenia budŜetu Powiatu Koneckiego na 2010r., 
d) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich, 
e) określenia rodzaju świadczeń oraz warunków i sposobów 

przyznawania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających 
z opieki zdrowotnej, 

f) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu koneckiego w 2010 roku. 

3. Sprawy róŜne. 

 
Ad – 2 a. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie: 
 

• zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu na 2010r. 
 

Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
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Ad – 2 b, c. 
 
Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekty uchwał 
w sprawach: 
 

• trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej, 
• uchwalenia budŜetu Powiatu Koneckiego na 2010r. 

 
W sprawie projektu uchwały dotyczącego „trybu prac nad projektem uchwały 
budŜetowej” Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz wyjaśniła, Ŝe w związku 
z wprowadzeniem nowej ustawy o finansach publicznych, obowiązującej od 
1 stycznia b.r., w kompetencji Rady Powiatu jest ustanowienie szczegółowości 
uchwały budŜetowej stąd wprowadzenie, zgodne ze stanowiskiem Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, projektu uchwały w sprawie trybu prac na projektem 
uchwały budŜetowej. Dodała, iŜ wiąŜe się to głównie z zaproponowanym przez 
RIO uszczegółowieniem działu wydatków w uchwale budŜetowej powiatu. 
 
Następnie Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekt budŜetu 
powiatu na 2010 rok, który został w dniu 15 listopada 2009 roku złoŜony do 
RIO celem wydania opinii, a takŜe autopoprawkę do tego projektu 
uwzględniającą zalecenia RIO oraz zmiany, które zostały wprowadzone 
w ustawie o finansach publicznych. 
 
W dyskusji dot. uchwalenia budŜetu powiatu na 2010r. głos zabrali: 
 
Radny Janusz Ostrowski – poprosił o sprecyzowanie zapisu w dziale 
wydatków projektu budŜetu dotyczącego zakupu usług remontowych, tj. na 
jakie cele przeznaczona będzie kwota widniejąca w tabeli. 
 
Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz – wyjaśniła, Ŝe w paragrafie 
dotyczącym zakupu usług remontowych uwzględnione zostały dwa duŜe 
przedsięwzięcia tj.: realizacja dwóch dróg w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych, które sklasyfikowane zostały jako remonty, a nie 
inwestycje stąd pieniądze przeznaczone na ich realizację ujęte są w tym miejscu. 
Powiedziała równieŜ, Ŝe pozostałe usługi remontowe to utrzymanie mostów, 
remonty cząstkowe oraz realizacja zadań drogowych wspólnie z gminami. 
 
Radny Antoni Szkurłat – zadał pytanie dotyczące dochodów budŜetu powiatu 
przewidzianych na 2010 w porównaniu z rokiem poprzednim. Zapytał dlaczego 
kwota za podatki od osób fizycznych i prawnych jest niŜsza niŜ w roku 2009 
oraz dlaczego subwencje na oświatę są wyŜsze tj. poprosił o wyjaśnienie czy 
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zwiększyła się liczba uczniów w powiecie czy teŜ dotacja na jednego ucznia 
wzrosła. 
 
Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz – wyjaśniła, Ŝe niŜsza kwota za podatki 
dochodowe od osób fizycznych i prawnych związana jest z kryzysem 
gospodarczym, którego skutki będą odczuwalne w roku bieŜącym. Dodała 
równieŜ, Ŝe jeśli dochody te będą większe moŜliwe będzie dokonanie korekty 
w budŜecie powiatu. Odnośnie pytania dotyczącego subwencji oświatowej 
powiedziała, Ŝe naliczenie subwencji wynika ze sprawozdań, które 
przygotowują placówki oświatowe. Wyjaśniła, Ŝe do wyliczenia subwencji 
oświatowej brana jest pod uwagę ilość nauczycieli z uwzględnieniem ich stopnia 
awansu zawodowego. Powiedziała takŜe, Ŝe od września b.r. Ministerstwo 
Finansów przewidziało wzrost wynagrodzeń dla pracowników pedagogicznych 
co równieŜ skutkuje wyŜszą subwencją. 
 
Starosta Konecki Andrzej Marek Lenart – przedstawił radnym informację 
o dyskusji jaka miała miejsce na Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 
Publicznego dotyczącą uwzględnienia w projekcie budŜetu środków 
finansowych na wyjazdy słuŜbowe radnych Rady Powiatu. Wyjaśnił, Ŝe 
w chwili obecnej w dziale wykonywania zadań statutowych na cel ten 
przeznaczone jest 1000 zł jednak dodał, iŜ jest to kwota zdecydowanie za mała 
i Zarząd zabezpieczy więcej środków na delegacje dla radnych. 
 
Radny Józef Duda – wyraził stanowisko, Ŝe w dziale sportu i rekreacji powinna 
być przeznaczona większa kwota na wydatki. Powiedział, Ŝe powiat powinien 
sponsorować jakieś imprezy sportowe oraz dofinansowywać powiatowe kluby 
sportowe. 
 
Starosta Konecki Andrzej Marek Lenart – wyjaśnił, Ŝe powiat wspiera 
finansowo przedsięwzięcia sportowe realizowane przez szkoły z terenu powiatu 
koneckiego. Powiedział, iŜ nie ma moŜliwości sponsorowania klubów 
sportowych gdyŜ jest ich zbyt duŜo i nie byłoby moŜliwości udzielenia wsparcia 
wszystkim. Podsumował, Ŝe powiat wspiera i będzie wspierał sport szkolny 
natomiast dla sportu komercyjnego nie ma środków. 
 
Radny Czesław Kurcbart – zadał pytanie dotyczące planów inwestycyjnych 
związanych z remontem dróg w Stąporkowie w 2010 roku. Zapytał, dlaczego 
środki na remont tych dróg nie zostały ujęte w budŜecie na 2010 rok. 
 
Starosta Konecki Andrzej Marek Lenart – wyjaśnił, Ŝe rozmawiał z Panią 
Burmistrz Stąporkowa i zaproponował jej spotkanie i podpisanie porozumienia 
w tej kwestii. Dodał, Ŝe odbyły się juŜ wstępne konsultacje z włodarzami 
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wszystkich gmin jednak Ŝadne porozumienia nie zostały jeszcze podpisane. 
Poinformował Komisję, Ŝe spotkanie z Panią Burmistrz Stąporkowa Dorotą 
Łukomską odbędzie się w najbliŜszy piątek o godzinie 8:30, a takŜe zaprosił 
zainteresowanych radnych na godzinę 10:00 na dalszą część spotkania, w której 
będą mogli uczestniczyć. Podsumował, Ŝe na następnej sesji przedstawi 
informację o tym co udało się ustalić oraz jakie porozumienia zostały podpisane 
i wtedy będzie moŜna dokonać korekty w budŜecie i ewentualnych przesunięć 
środków. 
 
Innych dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budŜetowej jednogłośnie pozytywnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Koneckiego Komisja 
zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za przy 2 głosach wstrzymujących się. 
 

Ad – 2 d. 
 
Naczelnik Wydziału Organizacji i Informatyzacji Powiatu Pan Radosław 
Lachowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Janusz Ostrowski – zapytał, kto jest pełnomocnikiem Systemu 
do spraw Zarządzania Jakością – ISO oraz dlaczego Wydział Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Końskich podległy jest 
Wicestaroście, a nie Staroście Koneckiemu. 
 
Starosta Konecki Andrzej Marek Lenart – odpowiedział, Ŝe pełnomocnikiem 
systemu do spraw ISO została Pani Agnieszka Gwardecka natomiast Wydział 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska przydzielony został Panu Wicestaroście 
zgodnie z jego kompetencjami, gdyŜ z wykształcenia jest on inŜynierem 
rolnictwa. Dodał, iŜ podział obowiązków między Starostę i Wicestarostę jest 
widoczny na schemacie organizacyjnym Starostwa. Powiedział takŜe, 
Ŝe wszystkie wydziały nie mogą być podległe jednej osobie.  
 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
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Ad – 2 e, f. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił projekty uchwał w sprawach: 
 

• określenia rodzaju świadczeń oraz warunków i sposobów przyznawania 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 

• określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu koneckiego w 2010 roku. 

 
W dyskusji dot. określenia rozkładu godzin pracy aptek głos zabrali: 
 
Radny Wiesław Skowron – zapytał, czy kaŜda apteka ma prawny obowiązek 
świadczenia tzw. pogotowia pracy, czyli w nagłych, losowych przypadkach 
otwarcia apteki po godzinach jej pracy czy teŜ wyznaczona jest jakaś konkretna 
apteka, z której moŜna wówczas skorzystać. 
 
Pan Krzysztof Stachera – wyjaśnił, Ŝe nie jest to prawny obowiązek apteki, 
gdyŜ nie moŜna zmusić prywatnego właściciela do otwierania lokalu po 
godzinach jego pracy. Powiedział, Ŝe jest to de facto dobra wola właściciela 
apteki. Powiedział równieŜ, Ŝe Świętokrzyska Izba Aptekarska badała rozkład 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego i nie 
wniosła do niego zastrzeŜeń. Dodał takŜe, Ŝe na terenie powiatu jest apteka, 
która pełni całodobowe usługi więc w sytuacji kryzysowej moŜna z niej 
skorzystać. 
 
Innych dyskusji nie prowadzono.  
 
Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 3. 

 

Spraw róŜnych nie było. 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14:30 

 

Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji  podziękował 
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
 

 Protokółowała          Przewodniczący Komisji 
        Zdrowia i Oświaty 
  
  
   Anna Sapalska       Jarosław Lasota  
 
 
 Końskie, dnia 20.01.2010r. 


